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Referat  
Styre- og redaksjonsrådmøte i Villreinrådet i Norge 
 
Svanøy 
 
 
Til stede: 
Endre Lægreid, Fred Ivar Aasand, Randi Rust, Tor Punsvik, Kjetil Bevanger, Gunvor Sunde og 
Christian Hillmann (sekretær). 
 
Styreleder for stiftelsen Elgen, Johan Trygve Solheim og redaktør for hjorteviltet, Frank 
Robert Lund deltok i drøftingene i sak 1. 
  
Forfall:  
Olav Søderberg og Kristian Eiken Olsen 
 
Referent: Christian Hillmann  

Neste møter: Styremøte i Villreinrådet, teams, starten av mai – tidspunkt settes senere. 

Møtet ble holdt i Norsk Hjortesenters lokaler på Svanøy. Dette på grunn av et felles ønske 

mellom stiftelsen Elgen (fagbladet hjorteviltet) og Villreinen om å drøfte mulige 

samarbeidsløsninger av både teknisk og strategisk karakter.  

 

SAKSLISTE: 

Sak 1. Samarbeid med hjorteviltet. 

I starten av drøftingen ble noen utfordringer og muligheter løftet. Følgende ble notert: 

Utfordringer Hjorteviltet 

- Mindre frivillighet enn det som har vært knyttet til salg og utlevering for Villreinen  

- Utfordrende økonomi 

- Foreløpig noen endringer knyttet til organisering, med en periode med arbeidende 

styreleder. 

Positivt (for begge): 

- Merkevarene er gode for begge bladene.  



- Begge organisasjonene er godt etablert. 

- Samarbeid med hjorteviltportalen (hjorteviltet)  

- Trolig mulig med økt salg gjennom kontakt med stiftere, herunder Statskog 

(Hjorteviltet). 

- God tilgang på artikler 

- Et lokalt eierskap (Villreinen) 

Videre ble flere ulike samarbeidstema løftet i møtet, men alle momentene som kom opp må 

vurderes nærmere og av redaktørene. 

Følgende kommentarer til mulig samarbeid ble notert: 

- Bladene er ikke konkurrenter, og begge er positiv til å finne mulige samarbeidsfelt. 

- Redaktørene for bladene kan etter egne behov og ønsker, selv finne egne 

samarbeidsfelt etter beste mulige tilpassing. 

- Fred Ivar kan hjelpe til med nettløsning for hjorteviltet.  

- Felles markedsføring kan være aktuelt, ved blant annet å ha begge bladene. 

tilgjengelig i samme nettbutikk. 

- Man bør kunne ha en lenk fra Hjorteviltportalen til villreinen.no. 

- Man kan begge legge eldre utgaver ut for markedsføring på nordiske jakt og 

fiskedager. 

- Også mulig felles annonsering på div. Facebooksider og Youtube. 

- Man kan samarbeide om annonsesalg, og kan ha et felles møte med Jan Erik. Ved 

utlysning av nytt annonsesalgoppdrag, kan man søke sammen. 

- Man kan vurdere felles lager. Inntil videre har Villreinen fortsatt lager på Honne, men 

dette er etter hvert lite hensiktsmessig mtp. utsendelse av eldre utgaver.   

- Det bør vurderes å transportere restlager til Mysen, Fred Ivar sjekker. 

- Man kan samarbeide om temahefter, hvis dette er ønskelig og hensiktsmessig mtp. 

tema også fra Hjorteviltets side.  

- Man kan vurdere å bruke samme løsninger for trykking og utsending.  

- Man bør vurdere å legge seg på samme pris, spesielt ved felles annonsering. 

- Viktig å holde seg under 350 g for å holde portoen lavest mulig. 

- Tidspunkt for utgivelse kan samordnes. 

- Man bør vurdere å løfte interessen for utgivelsen ved å legge noen artikler ut på 

nettsidene før utgivelsen kommer. 

- Blader i restopplag bør kunne deles ut gratis for markedsføring og for å spre interesse 

og kunnskap.   

- Noen artikler kan kanskje være felles. 

- Tidspunkt for sending av e-post til abonnenter og andre aktuelle kjøpere bør 

harmoniseres mellom bladene. 

 

Etter møtet mottok redaksjonsrådet følgende tema for mulig samarbeid fra Johan Trygve 

Solheim:   

- Felles lager av tidsskifter 

- Felles distribusjon 



- Legge ut felles anbud på annonsesalg for 2024 utgaven og for 3 år 

- Felles trykking = Fred Ivar setter tidsskriftet selv. Trykkeriet v/typograf setter for 

Frank Robert 

- Samarbeid mellom redaktørene, og på sikt muligheter å tenke felles redaktør 

- Koordinerer utgivelsene 

- Markedsføre hverandre 

- Felles strategi på ut distribuere restopplag med mer, NJFF kurssenter Flå, Høyskoler 

- Lære av hverandre om bruk av FB - effektivt for salg og samarbeid 

- Hjorteviltet har etablert et samarbeid med Hjorteviltportalen, tilsvarende det 

Villreinen har med Villreinsentrene og deres nettsider. Her kan det være mulig med 

mer utveksling av informasjon både i form av felles artikler og nyheter. 

 

Sak 2.  Årsmelding 2022,  

Christian gikk gjennom utkast til årsmelding og med vekt på økonomi. 

Det ble stilt spørsmål rundt hvorfor posten «egenkapital og gjeld» i regnskapet var redusert 

med mer enn resultatrapporten skulle tilsi.  Christian sjekket opp dette etter møtet med 

Brumunddal regnskap, og dette skyldes at leverandørgjelden fra 01.01 2022 til 31.12.2022 er 

tilsvarende redusert. Isolert er egenkapitalen riktig balansert mot resultatet.  

Styret vedtok årsmeldingen for 2022.   

 

Sak 3. Ny gjennomgang av strategisk plan 2024-2027.  

Christian gikk gjennom planen i korte trekk.  

Det var enighet om at det var naturlig med relativt få justeringer fra gjeldende strategisk 

plan, men at disse endringene fra forrige plan burde fremgå på landsmøtet. 

 

Sak 4. Virksomhetsplan 2023-2026 

Christian gikk også kort gjennom denne planen på storskjerm. Noen endringer ble gjort 

direkte, men Christian vil også forsøke å tydeliggjøre styringsdokumentet med vekt på mål 

og hva man skal gjøre. I tillegg bør det tas inn en intensjon om å samarbeide med 

Hjorteviltet, jf. sak 1. Det bør også tas inn at styret ønsker å formalisere avtaler med de som 

gjør oppdrag for rådet, og de som sitter i redaksjonsrådet i kraft av å være eksterne 

ressurspersoner.  

 

Sak 5. Årboka 2023 

Fred Ivar orienterte kort om videre plan. Utvalgte artikler publiseres parallelt på nett . Prisen 

settes til 180,- + porto. 



Sak 6. Fagdag og Landsmøte 

Christian gikk gjennom utkast til program for både landsmøtet og fagdagen. 

Innspill til programmet ble notert, hvor noen allerede er tatt inn i programmet: 

- Tor kan holde et kort innlegg om reinrosa 

- Vi går gjennom tidsskjemaet på nytt 

- På slutten av dag 1. blir det åpen post i stedet for paneldebatt 

- Første post på dag 2. om plan- og bygningslova fjernes 

Som mulig gave til foredragsholderne ble notert: 

- Såpe og årbok til foredragsholdere 

 


